
 

SZEKSZÁRD MEGYEI JOGÚ VÁROS ÖNKORMÁNYZ!T!  

KÖZGYŰLÉSÉNEK 

                  G!ZD!SÁGI ÉS VÁROSFEJLESZTÉSI BIZOTTSÁG! 

 
J E G Y Z Ő K Ö N Y V 

 

Készült: Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Gazdasági és Városfejlesztési 
Bizottságának 2024. május 22. (szerda) napján a 9 órára meghirdetett, de ténylegesen 9 óra 4 

perckor kezdődő Szekszárd Megyei Jogú Város Polgármesteri Hivatalának Polgármesteri Tárgyaló 
termében megtartott rendkívüli, nyilvános üléséről/ 
 

Jelen vannak:    Rácz Zoltán elnökhelyettes- 
Gréczy-Félegyházi Gyöngyvér bizottsági tag- 
Máté Péter bizottsági tag- 

 

Távollétét jelezte:    Bomba Gábor elnök- 
 

Tanácskozási joggal megjelentek: dr/ Holczer Mónika igazgatóságvezető (! jegyző 
megbízásából jegyzői megbízottként)- 
Zsiga Marianna igazgatóságvezető- 
Magyar Károly igazgatóságvezető- 

 Herr Teréz főépítész/ 
 

Bomba Gábor elnök távollétében Rácz Zoltán elnökhelyettes köszönti a megjelenteket, majd 
megállapítja, hogy a bizottságból 3 bizottsági tag jelen van, a bizottság határozatképes; !z 
elnökhelyettes az ülést 9 óra 4 perckor megnyitja. 

 

Az elnökhelyettes szavazásra teszi fel a nyílt ülés napirendjének elfogadására irányuló 
javaslatot, amelyet a bizottság 3 igen szavazattal, egyhangúlag elfogadott; 
 

!z elnökhelyettes szavazásra teszi fel a zárt ülés napirendjének elfogadására irányuló 
javaslatot, amelyet a bizottság 3 igen szavazattal, egyhangúlag elfogadott; 
 

Az elnökhelyettes szavazásra teszi fel a teljes ülés napirendjének elfogadására irányuló 
javaslatot, amelyet a bizottság 3 igen szavazattal, egyhangúlag elfogadott, és az alábbi 
napirendet állapította meg: 
 

NAPIREND 

 

1. napirendi pont: 

Forgalmi rend felülvizsgálatával kapcsolatos kérelmek 

(126/ számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Magyar Károly igazgatóságvezető 

Előadó: Magyar Károly igazgatóságvezető 
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2. napirendi pont: 

Javaslat „Vállalkozási szerződés Szekszárd város területén földi úton történő 2024-2025; évi 
vegyszeres szúnyoggyérítésére;” tárgyú beszerzési eljárás lezárásáról szóló döntésének 
jóváhagyására   
(129/ számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Magyar Károly igazgatóságvezető 

Előadó: Magyar Károly igazgatóságvezető 

 

3. napirendi pont: 

Javaslat a „Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzatának kezelésében lévő úthálózat hossz- 

és keresztirányú burkolati jeleinek felújító festése” tárgyú beszerzési eljárás megindításának 
jóváhagyására     
(130/ számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Magyar Károly igazgatóságvezető 

Előadó: Magyar Károly igazgatóságvezető 

 

ZÁRT: 
 

4. napirendi pont: 

Településképi vélemény iránti kérelem Szekszárd, Tavasz u; 20; hsz; alatti épületek 
fennmaradási engedélyezéséhez 

(127/ számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Herr Teréz főépítész 

Előadó: Herr Teréz főépítész 

 

5. napirendi pont: 

Településképi bejelentés tudomásul vétele iránti kérelem Szekszárd, Zrínyi u;71/b; hsz. alatti 

lakóház rendeltetésének megváltoztatására  
(128/ számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Herr Teréz főépítész 

Előadó: Herr Teréz főépítész 

 

6. napirendi pont: 

Állásfoglalás kérés Szekszárd, 991/1; és 991/2; hrsz; alatt lakóház telepítésére /2/ 

(131/ számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Herr Teréz főépítész 

Előadó: Herr Teréz főépítész 

 

7. napirendi pont: 

Állásfoglalás kérés Szekszárd, Wesselényi utcai CB! üzletháznál visszaváltó konténer 
telepítésére 

(132/ számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Herr Teréz főépítész 

Előadó: Herr Teréz főépítész 
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1. napirendi pont: 

Forgalmi rend felülvizsgálatával kapcsolatos kérelmek 

(126/ számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Magyar Károly igazgatóságvezető 

Előadó: Magyar Károly igazgatóságvezető 

 

Rácz Zoltán elnökhelyettes: 2 ilyen tétel van, az egyik az !lkotmány utca, a másik a Bezerédj utca/ 
 

Magyar Károly igazgatóságvezető: Tisztelt Bizottság! Ahogy Elnökhelyettes Úr is mondta, 2 témát 
hoztunk most, az egyik az !lkotmány utca, az egy kicsit régebbi, nem igazán tudtunk vele előre 

haladni. A lényeg, a kérelmező azt kérte, hogy ennek az utcának az elején, tehát az északi végén, 

ott már kihelyeztünk korábban a Bizottság döntése alapján egy várakozni tilos táblát, hogy be 
tudjanak kanyarodni a garázsba az ott lakók. Most ennek az utcának a másik feléről, tehát a déli 
részéről van szó, ott pedig kimondottan kérik a parkolóknak a felfestését. Kint voltunk a kollegával, 
én mondtam nekik, hiszen az útkereszteződés feloldja azt a várakozni tilos táblát, de őket igazán, 

és erről döntés is van a házban, az erősítené meg, ha fel is festenénk ezt a 7 darab parkolót. 

Igazából nem festhetnénk fel, de a városban, való igaz, hogy több helyen van így, ahol egyszerűen 

képtelenség megoldani a parkolást, például a Mátyás király utca. Ők ezt kérték, többen, az egész 
ház, igazából én különösebb akadályát nem látom, ez az első. A második ugyancsak kérelem 
alapján, itt a maszek udvarból, ha hajtunk kifelé a kórház irányába, oda kértek szembe egy tükröt 
a kihajtásnak a segítése érdekében. 

 

Rácz Zoltán elnökhelyettes: Kérdés ezzel kapcsolatban? 

 

Máté Péter tag: Én az !lkotmány utcában laktam/ Az !lkotmány utcában mindig is kevés volt a 
parkoló. Valószínű, hogy most még kevesebb a parkoló, egyre több az autó, de most azért 
felfesteni, ez egy veszélyes dolog, mert ha valaki megáll a garázsa előtt, utána jön a következő, az 

megáll a felfestett parkolóban és már nem lehet köztük elmenni és ki csinálta rosszul. Ez egy 

veszekedésre ad lehetőséget és valószínű, hogy pont ezt az előjogot akarják ezzel kierőltetni, hogy 
ott lehessen parkolni, mert a garázstulajdonosok nagyon sokszor nem ott laknak. A garázsok 

hosszú évek óta nagyon magas áron elkeltek, nagyon jó helyen van és nagyon nagy áron elkeltek. 

Aki elköltözött, az se adta el a garázst, hanem megtartotta/ Én nem folynék ebbe bele, mert ez egy 

veszekedésre generáló lehetőséget ad véleményem szerint. A másik oldalon viszont pont azt 
kérték, hogy tilos legyen megállni. Ha itt valaki parkol egy autóval a felfestett helyen és nem a 
padka mellé áll, mert a padkára nagyon rossz kiszállni/ ! padkától eláll 50-70 cm-re, abban a 

pillanatban már bekanyarodni se könnyű/ És eddig? Az !lkotmány utca szerintem megvan közel 
40 éve. 

 

Magyar Károly igazgatóságvezető: Csak egy kiegészítés/ !múgy a KRESZ tiltja az ott parkolást 
egyébként, de tábla nem tiltja. Ha parkoló autó mellett nincs 0,5 méter, akkor tilos parkolni a 

KRESZ szerint, ez az a szabály, ami tiltja, de tábla nem tiltja jelenleg. 
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Máté Péter tag: !kkor hagyjuk így/ Egy olyan dolgot akarnak velünk megcsináltatni, ami a KRESZ-

szel ellenkezik, utána azért felelősek leszünk. Abból bármiféle baleset lehet, összetörik az autót, 
hívják a rendőrt. Miért áll ott? 

 

Rácz Zoltán elnökhelyettes: !zt tenném fel szavazásra, hogy elutasítjuk ezt a kérelmet. 
 

További kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
 

Az elnökhelyettes szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a bizottság 3 igen 

szavazattal, egyhangúlag elutasított, és az alábbi határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

Gazdasági és Városfejlesztési Bizottságának 

134/2024; (V;22;) határozata 

a forgalmi rend felülvizsgálatával kapcsolatos kérelemről (!lkotmány utca) 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Gazdasági és Városfejlesztési 
Bizottsága a Szervezeti és Működési Szabályzatról szóló 29/2019/ (XII/23/) önkormányzati rendelet 
1/ melléklet GVB alcím 1/23/ pontjában meghatározott átruházott hatáskörben eljárva az 
!lkotmány utca forgalmi rendjének felülvizsgálata ügyében felhívja a Polgármesteri Hivatalt, hogy 
tájékoztassa a kérelmezőt kérelme elutasításáról/ 
 

Határidő: 2024; június 30; 
Felelős: Magyar Károly igazgatóságvezető 

 

Rácz Zoltán elnökhelyettes: A másik a Bezerédj utca 28/  
 

Máté Péter tag: Nem tudom minek kell oda tükör. Semmi nem indokolja. Mind a 2 oldalra ki lehet 

látni, ettől kezdve mindenhova tehetünk egy tükröt/ A tükörnek ugye az a hátránya, hogy ha bízol 
a tükörben, esetleg torzít egy kicsit, mégse látsz, mert belesüt a nap, akkor mi van. Ahogy megyünk 
fel az Ybl utcán a Munkácsyra, ott van az a tükör, de a parkoló autók tudnak olyan szögben 

eltakarni autót, hogy nem látod tőle mégse. 

 

Rácz Zoltán elnökhelyettes: !zt tenném fel szavazásra, hogy elutasítjuk. 

 

További kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
 

Az elnökhelyettes szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a bizottság 3 igen 

szavazattal, egyhangúlag elutasított, és az alábbi határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

Gazdasági és Városfejlesztési Bizottságának 

135/2024; (V;22;) határozata 

a forgalmi rend felülvizsgálatával kapcsolatos kérelemről (Bezerédj út) 
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Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Gazdasági és Városfejlesztési 
Bizottsága a Szervezeti és Működési Szabályzatról szóló 29/2019/ (XII/23/) önkormányzati rendelet 
1/ melléklet GVB alcím 1/23/ pontjában meghatározott átruházott hatáskörben eljárva a Bezerédj 
útra a 28-as sz/ épület melletti útcsatlakozás forgalombiztonsága ügyében felhívja a Polgármesteri 
Hivatalt, hogy tájékoztassa a kérelmezőt kérelme elutasításáról/ 
 

Határidő: 2024; június 30; 
Felelős: Magyar Károly igazgatóságvezető 

 

2. napirendi pont: 

Javaslat „Vállalkozási szerződés Szekszárd város területén földi úton történő 2024-2025; évi 
vegyszeres szúnyoggyérítésére;” tárgyú beszerzési eljárás lezárásáról szóló döntésének 
jóváhagyására   
(129/ számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Magyar Károly igazgatóságvezető 

Előadó: Magyar Károly igazgatóságvezető 

 

Magyar Károly igazgatóságvezető: Tisztelt Bizottság! Ugye múltkor szavaztatok az elindításra, 

most ez maga a lezárás. A ROVÉRT Kft/ adta a legjobb ajánlatot, aki eddig is csinálta igazából, tehát 
nagy változás ilyen szempontból nincsen, amennyiben támogatjátok. Ő a legolcsóbb egyébként. 
!z ár az 1 hektárra vonatkozó egységár/ Ha jó az állami szúnyoggyérítés, akkor erre nincs is szükség, 
tavaly sem volt, de ezt nem tudjuk megmondani előre, ez egy biztonsági/ 
 

Máté Péter tag: Én úgy gondolom, hogy hiányzik a légi, mert valójában a 2 együtt volt eredményes, 

amikor eredményes volt. Azért ez nagyon sok helyre nem jut el, tehát vannak olyan szakaszok, 

ahol nincs út a környékén és nem megy be. 

 

További kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
 

Az elnökhelyettes szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a bizottság 3 igen 

szavazattal, egyhangúlag elfogadott, és az alábbi határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

Gazdasági és Városfejlesztési Bizottságának 

136/2024; (V;22;) határozata 

„Vállalkozási szerződés Szekszárd város területén földi úton történő 2024-2025; évi vegyszeres 
szúnyoggyérítésére;” tárgyú beszerzési eljárás lezárásáról szóló döntésének jóváhagyásáról 

 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Gazdasági és Városfejlesztési 
Bizottsága a Szervezeti és Működési Szabályzatról szóló 29/2019/ (XII/23/) önkormányzati rendelet 
1/ melléklet Gazdasági és Városfejlesztési Bizottság alcím 16/ b) pontjában meghatározott 
hatáskörében eljárva 
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1. dönt a ROVÉRT KFT; (5630 Békés, Hőzső utca 7/), a SZEMP AIR KFT. (6724 Szeged, Kossuth 

Lajos sgt/ 43/ mfszt/ 5/) és a Corax-Bioner Zrt. (2040 Budaörs, Gyár utca 2/) ajánlatának 
érvényessé nyilvánításáról/ 
 

Határidő: döntéshozatal napja 

Felelős: Bomba Gábor elnök 

 

2. dönt a „Vállalkozási szerződés Szekszárd város területén földi úton történő 2024-2025. 

évi vegyszeres szúnyoggyérítésére” tárgyú beszerzési eljárás lezárásának elfogadásáról az 
előterjesztés szerinti tartalommal/  
 

Határidő: döntéshozatal napja 

Felelős: Bomba Gábor elnök 

 

3. dönt a legalacsonyabb ellenszolgáltatást tartalmazó ajánlatot benyújtó, ROVÉRT KFT; 
(5630 Békés, Hőzső utca 7/) nyertes !jánlatevőként történő kihirdetéséről, és a szerződést 
az ajánlatban szereplő vállalásoknak megfelelően megköti. 

Megnevezés:  !jánlati ár 
(Nettó/hektár) 

ÁF! (27%) !jánlati ár 
(Bruttó/hektár) 

„Vállalkozási szerződés Szekszárd 
város területén földi úton történő 

2024-2025; évi vegyszeres 
szúnyoggyérítésére;” 

2.150,-Ft 581,-Ft 2.731,-Ft 

 

Határidő: döntéshozatal napja 

Felelős: Bomba Gábor elnök 

 

4. felhívja a Polgármesteri Hivatalt a határozattal kapcsolatos eljárási cselekmények 
megtételére; 

 

Határidő: döntéshozatal napját követő 10 munkanapon belül 
Felelős:  Magyar Károly igazgatóságvezető 

 

3. napirendi pont: 

Javaslat a „Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzatának kezelésében lévő úthálózat hossz- 

és keresztirányú burkolati jeleinek felújító festése” tárgyú beszerzési eljárás megindításának 
jóváhagyására     
(130/ számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Magyar Károly igazgatóságvezető 

Előadó: Magyar Károly igazgatóságvezető 

 

Magyar Károly igazgatóságvezető: Itt láthatjátok az általunk felmért jelölteket. Egyre fel kell 

hívnom a figyelmet, de bele is van írva az előterjesztésbe, a ROAD SIGNAL-lal kapcsolatban, hogy 

ő közbeszerzésen nem indulhat, de beszerzésen indulhat, kartellgyanú miatt. Akik itt fel vannak 



 

SZEKSZÁRD MEGYEI JOGÚ VÁROS ÖNKORMÁNYZ!T!  

KÖZGYŰLÉSÉNEK 

                  G!ZD!SÁGI ÉS VÁROSFEJLESZTÉSI BIZOTTSÁG! 

 
sorolva, ez a 4 vállalkozás, ők rendben vannak beszerzéssel kapcsolatban. Mi rájuk gondoltunk, 

van egy szekszárdi is köztük. Ők azok, akikről úgy gondoljuk, hogy ezt a feladatot meg tudják 
ugrani. 

 

Máté Péter tag: Amit a múltkor megfogalmaztunk, hogy a kritikus helyeken legyen vastagítva, azt 

tartjátok?  

 

Magyar Károly igazgatóságvezető: Persze, hogyne, határozat is van róla/ 
 

Máté Péter tag: Rendben. Tudod mire gondolok, ami lekopik mindig, azt vastaggal tegyük meg, 
mert annak semmi értelme nincs így. 

 

További kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
 

Az elnökhelyettes szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a bizottság 3 igen 
szavazattal, egyhangúlag elfogadott, és az alábbi határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

Gazdasági és Városfejlesztési Bizottságának 

137/2024; (V;22;) határozata 

„Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzatának kezelésében lévő úthálózat hossz- és 
keresztirányú burkolati jeleinek felújító festése 

 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Gazdasági és Városfejlesztési 
Bizottsága a Szervezeti és Működési Szabályzatról szóló 29/2019/ (XII/23/) önkormányzati rendelet 
1/ melléklet Gazdasági és Városfejlesztési Bizottság alcím 16/ b) pontjában meghatározott 
hatáskörében eljárva 

 

1. jóváhagyja az előterjesztésben rögzített ajánlattevői kört/  
 

Határidő: döntéshozatal napja 

Felelős: Bomba Gábor elnök 

 

2. dönt Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata (továbbiakban. !jánlatkérő) „Szekszárd 
Megyei Jogú Város Önkormányzatának kezelésében lévő úthálózat hossz- és keresztirányú 
burkolati jeleinek felújító festése/” tárgyú beszerzési eljárás megindításának elfogadásáról 
az előterjesztés szerinti tartalommal- 
 

Határidő: döntéshozatal napja 

Felelős: Bomba Gábor elnök 
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3. felhívja a Polgármesteri Hivatalt a határozattal kapcsolatos eljárási cselekmények 

megtételére; 

 

Határidő: döntéshozatal napját követő 10 munkanapon belül 
Felelős: Magyar Károly igazgatóságvezető 

 

Rácz Zoltán elnökhelyettes: ! nyilvános ülés végére értünk, áttérnénk a zárt ülésre, kérem, hogy 
teremtsük meg ennek a feltételeit/ 
 

További hozzászólás nem hangzott el, így az elnökhelyettes a nyilvános ülést 9 óra 17 perckor 

berekeszti. ! bizottság zárt ülésen folytatja munkáját; 
 

 

K.m.f 

 

 

Máté Péter 
jegyzőkönyv-hitelesítő 

 

 

 

  

 

 

Készítette: 
 

dr; Holczer Mónika       és       Cziráki Ildikó 

  igazgatóságvezető                adminisztrátor 

Bomba Gábor 

elnök 

 
Ellenjegyezte: 

           dr; Zsikó-Gál Klaudia 

                jegyző 

 

 


